
FAU-møte  
onsdag 12. apr. ‘23 kl. 18:00-19:30  

• Møteleder: Anne-Kristin Wadahl 

• Referent: Bjørn Tennøe 

• FAU møte nr. 8 for skoleåret 2022/2023 

• Sted: Kringsjå Skole kl. 18:00 

Oppmøte 12. april:  

Klasse FAU representant 

1A Majlen Syrstadeng 

1B Miriam Ragle Aure 

1C Siv Sæterbø 

2A Wilhelm Bjølseth 

2B Colin Thomsen 

2C Katinka Holtsmark 

3A Caroline Bruun Helland (vara) 

3B Nanna Lone 

3C Emily Bakken 

4A Kjersti Eide 

4B Ingvild Kirkehei 

5A Henriette Husebø 

5B Liv Hilde Pettersen 

5C Frøydis Evensen (nestleder) 

6A Kirsti Bull 

6B Guro Hattestad og Anne-Kristin Wadahl (vara og leder) 

7A Stine Bakkejord 

7B Bjørn Tennøe 

Faste saker:  

1. Godkjenning av innkalling 

Innkalling til FAU møte går via innkalling til arrangement i Spond på FAU Kringsjå Skole appen. I tillegg 
ble det varslet om møtet ved et arrangement i Spond, og om at saker kan meldes inn til FAU leder. 
Opprinnelig møte 1.mars ble utsatt til 8. mars.   

• Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  

2. Godkjenning av Protokoller  

Uklart hvem som skulle skrive referat fra mars, men leder har tatt notater og skriver referatet. 

• Vedtak: Protokollen fra 08.03.2023 sendes ut i etterkant av dette møtet for godkjennelse 
skriftlig.  

3. Siste nytt fra rektor/skole/AKS 

Rektor har ikke noe spesielt hun vil informere om denne gangen, og deltar derfor ikke.  



• Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering.  

• Ellers: Leder (Anne-Kristin): Noen møter kan kanskje slås sammen, leder hører med rektor 
om å lage et felles årshjul for neste skoleår.  

4. Orientering fra de ulike gruppene 

4.1. AKS (Aktivitetsskolen) 

Gruppas redegjørelse: Ingen spesielle oppdateringer. Dialog med Mikkel 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering.  

4.2. 17.mai gruppa 

Gruppas redegjørelse: 

• Antatt tidspunkt for arrangement etter barnetog er kl. 15-17, avhengig av når 
barnetoget i sentrum går av stabelen. 

• Undergrupper er opprettet og arbeid fordelt 

• Lotterigevinster er samlet inn 

• Foreldre er orientert om dugnadsarbeid via skolemelding 

• 4. trinn bidrar på nedrigg snarere enn pynting 

• Nytt dokument for overlevering til neste år må opprettes. Den nåværende 
dokumentstrukturen er for kaotisk. 

Se ellers sak under: «17. mai morgen / flaggheising» 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

4.3. Trafikkgruppe 

Gruppas redegjørelse: Skal skrive brev til Bymiljøetaten om trafikksituasjonen (bilkjøring på 
gangveien). Sperringer kan settes på plass etter måking. Bymelding.no kan benyttes. 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering.  

4.4. SUSNA (Samarbeidsutvalget for skoleutvikling i Nordre Aker) 

Gruppas redegjørelse: Gruppen har ikke hørt noe fra SUSNA.  

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering.  

4.5. Driftsstyre 

Det er ikke mottatt referat per møtedato. Frøydis har redegjort kort for tematikk (se under). 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

4.6. SMU (Skolemiljøutvalget) 

Gruppas redegjørelse:  

• SMU-elevene kommer på neste FAU-møte. Forslag om at de orienterer om 3-5 saker. 

• Sosiallærer Arvid Björklund Svela har hørt med de større elevene om hvordan de 
trives når det er mye snø. 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

https://bymelding.no/


4.7. Utemiljø 

Gruppas redegjørelse: Har vært noe begrenset med aktivitet  

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

4.8. Integrering  

Gruppas redegjørelse:  

Ramadan/id-feiring: 

• Ingen ledige lokaler utenfor skoletid. Kan og bør gjøres i skoletiden. Mandag 24. april 
er muligens for sent. Kan 31. april være mulig? 

• Mangler foreløpig frivillige foreldre som faktisk feirer id. 

• SMU-repr.: Sosiallærer Arvid skulle ha kontaktet gruppa. 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. Gruppa velger dato for arrangement. 

4.9. Økonomi  

Økonomiansvarliges redegjørelse:  

• 120.000 på bok før foreldreforedrag og sykler er betalt. Fremdeles ikke tilgang til 
kort. Eksisterende betalingskort er sperret.  

• Hvis noen har utlegg, kan regning sendes på e-post. 

Forslag vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

Oppfølgingssaker fra sist møte  

5. Nye uteleker  

Nanna Lone redegjorde for status i forhold til innkjøpet 

Ønske fra AKS-leder: 5 sykler ønskes (tilpasset røff bruk), NOK 25.042,- 

• Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering.  

6. Kulturskole på Kringsjå 

Leder (Anne-Kristin) redegjorde for status i saken. Leder har forsøkt å få kontakt med rette 
vedkommende i kulturskolen siden november, og blitt henvist til feil område rektor. Nå endelig fått 
sporet opp riktig område rektor. Områderektor var ikke oppmerksom på at skolen var i 
vedkommendes område. Voldsløkka er prioritert skole for skoleåret 2023/24. Plan er allerede lagt for 
skoleåret 23/24, men de skulle sjekke muligheten for å få tilbud i AKS tiden, og hvorvidt det var mulig 
og starte opp med noen tilbud. Områderektor skal undersøke dette. Aktiviteter skal også kartlegges 
mer av områderektor. Leders mening er at det burde være kulturtilbud og aktiviteter på denne siden 
av Ring 3, og at det er et stort skoleområde som trenger tilbud utover idrett som er mulig å gå/sykle 
til. 

• Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering, og Anne-Kristin følger opp områderektor til 
neste møte.   



7. 17. mai morgen / flaggheising 

Anne-Kristin Wadahl (6B) og Henriette Husebø (5B) legger frem et forslag til kjøreplan i møte.  

Forslag: 

• Flaggheis med trompetsignal kl. 08:00 

• Felles synging av nasjonalsangen 

• Kor med to sanger, eks. 4. klasse og 7. klasse 

• Tale ved elevrådsleder 

• Lokal personlighet inviteres til å ha 17. mai-talen 

• Diktlesing 

• Voksenkor, eks. Nordbergkoret:  
Landkjenning og Gud signe vårt dyre fedreland 

• Felles frokost før bussavgang til toget i sentrum, men det blir noe det vil bli sett på 
muligheten for i 2024.  
 

• Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. Kjøreplan konkretiseres. 

Nye orienteringssaker  

8. Leirskole – 6. trinn 

Budsjettet dekker leirskole i tre dager. Skolen har tidligere i tillegg finansiert to dager slik at elevene 
har kunnet reise på leirskole i 5 dager. Skolen har avtale med Brennabu. Frøydis Evensen orienterte  
om saken, og hvilken kostnadsmessig konsekvens dette vil ha for FAU.   

Er det ønskelig med 5 dagers leirskole for barna?  
Hva innebærer det kostnadsmessig å dekke 2 dager?  
Dersom 5 dager:  

1. Er det noe FAU skal dekke 100%? 
2. Er det noe foreldrene skal dekke 100%? 
3. Er det hensiktsmessig med et spleiselag mellom foreldre og FAU?  

 

• FAU-foreldrenes konsensus: Fem dager er ønskelig. Gratisprinsippet må overholdes. 
 

• Vedtak: FAU hadde en første diskusjon om saken, og kommer tilbake til denne i mai-møtet 
etter å ha fått noen tilleggsavklaringer om kostnader og forpliktelser til nåværende 
leirskolested Brennabu.  

9. Lekser  

På forrige SMU-møte bad Arvid Björklund (Avdelingsleder for læringsmiljø) om at vi henter innspill 
fra FAU om hva foreldrene i FAU mener om lekser. Se vedlegg til sak 12.  

• Innspill fra FAU-representanter:  
o Positivt at vi blir spurt om innspill. Innspill fra pedagoger hadde vært fint. 
o Noen tenker at det er for lite lekser. Tanker om at leksene gir viktig informasjon til 

foreldrene om hvordan det går med barnets læring. 
o Andre er sterkt imot. 



o Hensiktsmessig bruk av iPad hadde vært fint. Noen ønsker konkret lekser på papir, 
bl.a. for å lære å skrive for hånd. Det var ikke politisk mening at skolen skulle 
heldigitaliseres. 

o Ønske om ikke å måtte gå inn på barnets iPad for å se hva leksen er. 
o Noen ønsker fokus på studieteknikk. Mer fokus på hvorfor barnet har lekser. 
o Noen foreldre tenker det ikke har hensikt å ta opp leksemengden med skolen. 

 

• Vedtak: SMU-representanene tar innspillene med tilbake til neste SMU-møte og ber om en 
mer konkret problemstilling/forespørsel som FAU kan diskutere. 

Neste møte  

Neste møte er onsdag 3.mai kl. 18:00. Møte avholdes fysisk på Kringsjå Skoles lærerrom.  

Evt. saker må sendes som vedlegg på epost til akw@ridderrennet.no innen frist gitt i Spond gruppa.  

mailto:akw@ridderrennet.no

